
 

ÖSTERBOTTNISKA NATIONEN VID ÅBO AKADEMI r.f.  

Årsmöte 17.2.2022 

Tid: 17.2.2022 kl. 18:00  

Plats: Auditorium Armfelt, Arken, Fabriksgatan 2, 20500 Åbo 

Mötesdeltagare: Janeta Österberg, Jens Sabel, Samuel Skrifvars, Valter Strandberg, Viktor 
Österberg, Sara Björk, Nicola Aspelin, Niko Sandberg, Rickard Bäckman, Markus Hakala, Simon 
Hansson, Jonas Fellman, Sarah Woodward, Sofie Långstedt, Charlotte Lövkvist, Elin Sandström, 
Gabrielle Skähl, David Nyman, Wilma Nykung, Emelie Bodbacka, Viktor Thodin, Robin Nyman, 
Niklas Nygård, Joel Gåström, Kim Björkström, Jessica Sjöblom, Jessica Glader, Alexandra 
Nummenpää, Martin Nybacka, Carl-Erik Strandberg (icke-röstberättigad) och Ida Björkman (icke-
röstberättigad) 

§ 1 Mötets öppnande 

Nationens ordförande Jens Sabel konstaterat mötet öppnat klockan 18.12. 

§ 2 Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet 

Kallelsen har skickats ut i ÅAS infomejl för vecka 6 den 7.2 och till Nationens epostlista onsdagen den 9.2. 
Dessutom har information om mötet och länk till föredragningslistan funnits i sociala medier. Vid mötet 
närvarade 29 röstberättigade medlemmar vilket är mer än 10% (totalt 239 medlemmar). Därmed 
konstaterades mötet stadgeenligt sammankallat och beslutföra.  
 

§ 3 Godkännande av föredragningslistan 

Jens Sabel föreslog att paragraf §21 “Fastställande av budget för kommande verksamhetsår” och §20 
“Fastställande av medlemsavgifter för kommande verksamhetsår” skulle byta plats. Förslaget godkändes. 

§ 4 Val av ordförande för mötet 

Niko Sandberg föreslog styrelsens ordförande Jens Sabel till mötesordförande. Förslaget godkändes. 

§ 5 Val av sekreterare för mötet 

Mötesordförande Jens Sabel föreslog styrelsens sekreterare Niko Sandberg till mötessekreterare. Förslaget 
godkändes.  

§ 6 Val av två protokolljusterare och rösträknare för mötet 

Till protokolljusterare föreslog mötet Markus Hakala och Charlotte Lövkvist. Förslaget godkändes. 

§ 7 Hermelinordens berättelse över föregående verksamhetsår 



Kim Björkström framförde Hermelinordens berättelse över föregående verksamhetsår 2021. Hermelinordens 
verksamhetsberättelsen godkändes efter små korrigeringar.  

§ 8 Styrelsens berättelse över föregående verksamhetsår 2021 

Nationens sekreterare för verksamhetsår 2021 Samuel Skrifvars presenterar verksamhetsberättelsen för 
föregående verksamhetsår. Efter korrigering av mindre sakfel och stavfel godkändes verksamhetsberättelsen.  

§ 9 Bokslut och verksamhetsgranskningsberättelse över föregående verksamhetsår 2021 

Bokslutet och verksamhetsgranskningsberättelse presenterades av nationens sekreterare för verksamhetsår 
2021 Samuel Skrifvars. Nationens skattmästare Jennifer Lithén befann sig i USA och kunde därmed inte per 
tradition presentera bokslutet och verksamhetsgranskningsberättelsen. Verksamhetsgranskarna Johan Berg 
och Jaana Aaltonen hade granskat verksamheten och godkände den i och med 
verksamhetsgranskningsberättelsen. Bokslutet och verksamhetsgranskningsberättelsen godkändes av mötet. 

§ 10 Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 2021 

Mötesordförande Jens Sabel ber styrelsen 2021 att avlägsna sig från mötet klockan 19:22. Mötet beviljade 
ansvarsfrihet för styrelsen 2021 enhälligt. Styrelsen 2021 återvände till mötet klockan 19:25. Traditionsenligt 
delades styrelsepins ut åt nya styrelsen.  

§ 11 Första godkännande av stadgeändring 

Janeta Österberg presenterade stadgeändringsförslaget för Nationens stadgar. Stadgeändringsförslagen 
behandlade sammankallandet av medlemsmöten och möjlighet till distansdeltagande på medlemsmöten 
under undantagstillfällen. Första godkännandet av stadgeändringen godkändes enhälligt av mötet. 

§ 12 Val av två verksamhetsgranskare och en suppleant för påföljande verksamhetsperiod 

Styrelsen föreslog Jaana Aaltonen och Jessica Glader till ordinarie verksamhetsgranskare. Johan Berg 
föreslogs på mötet till suppleant för verksamhetsgranskarna. Föreslagna personer godkändes till respektive 
poster. 

§ 13 Val av tre medlemmar och en suppleant till nationens stipendiedelegation 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen Kim Björkström och Samuel Skrifvars till ordinarie 
medlemmar i Nationens stipendiedelegation. På mötet föreslogs Valter Strandberg till ordinarie medlem samt 
David Nyman till suppleant till Nationens stipendiedelegation. Ovanstående personer godkändes av mötet. 

§ 14 Val av vicevärdinnor och vicevärdar för pågående verksamhetsår 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen följande personer till vicevärdinnor/vicevärdar: Emelie 
Bodbacka, Laura Prinsén, Hanna Sundkvist, Anna Haglund och Wilma Nykung. Mötet godkände de 
förslagna personerna. 

§ 15 Val av viceklubbhövdingar för pågående verksamhetsår 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen följande personer till viceklubbhövdingar: Jennifer Renvaktar, 
Jenny Thors, Moa Parkkinen och Paulina Lindgren. Under mötet inkom följande förslag: Jonas Fellman och 
Elin Sandström. Ovanstående personer godkändes av mötet.  

§ 16 Val av två medlemmar till förvaltningsnämnden 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen Samuel Skrifvars, Robin Nyman och Madelene Berglund som 
medlemmar till förvaltningsnämnden. Mötet godkände att utvidga nämnden genom att välja tre (3) personer 
till nämnden istället för två (2). Mötet godkände styrelsens förslag.  



§ 17 Val av medlemmar till abiturientkommittén 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen Elin Sandström och Jenna Vähänen. På mötet föreslogs Jonas 
Fellman, Victor Österberg och David Nyman. Ovanstående personer godkändes. 

§ 18 Val av medlemmar till lokalkommittén 

Baserat på intresseanmälan föreslog styrelsen Samuel Skrifvars och Madelene Berglund till medlemmar i 
lokalkommittén. På mötet föreslogs Gabrielle Skähl, Elin Sandström, Janeta Österberg och Simon Hansson. 
Ovanstående personer godkändes. 

§ 19 Komplettering av årsfestkommittén 

Till styrelsen inkom inga intresseanmälningar. Inget intresse fanns bland mötesdeltagarna. Mötet godkände 
att årsfestkommittén inte kompletterades.  

Mötet håller en paus på 10 minuter. Mötet återupptas 20:11. 

§ 20 Fastställande av budget för kommande verksamhetsår 

Budgeten för kommande verksamhetsår presenterades av Nationens skattmästare Simon Hansson. Efter små 
justeringar godkändes budgeten för 2022.  

§ 21 Fastställande av medlemsavgifter för kommande verksamhetsår 

Simon Hansson presenterade styrelsens förslag på medlemsavgifter för kommande verksamhetsår. Styrelsens 
förslag är som följande: 10€ för helt läsår och 7€ för en termin. Graduerades avgift föreslogs på mötet att 
sammanslås med studerandes avgift för att skapa en gemensam medlemsavgift för alla. Alumnavgiften 
föreslogs som tidigare år att vara 70€, varav 20€ går till understöd av föreningen och 50€ förflyttas till 
nationens fonder. 

Medlemstidningen “Blade”:s avgifter diskuterades efter styrelsens förslag på en avgift för postavgifter. 
Mötet avvisade styrelsens förslag efter en omröstning. Styrelsen föreslog även att man inför en frivillig 
stödavgift för medlemstidningen “Blade”. Efter en omröstning godkände mötet styrelsens förslag. 
Stödavgiften ska möjliggöras via Nationens hemsida.   

§ 22 Övriga ärenden 

Insamling av medlemsinformation diskuterades för innehav av statistik från medlemsregistret för 
medlemstidningen “Blade”. Styrelsen utreder ifall följande är möjligt enligt gällande GDPR-lagstiftning.  

§ 23 Mötets avslutande 

Mötet avslutas 21:54 

   

______________________________  ____________________________  
Mötesordförande: Jens Sabel  Mötessekreterare: Niko Sandberg 
 
 
 
______________________________  ____________________________ 
Protokolljusterare: Markus Hakala  Protokolljusterare: Charlotte Lövkvist 


